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 تولید یک میلیون و 10 هزار تن 
ماده معدنی از معدن انگوران 

مدیر مجتمع سرب و روی انگوران وابسته به 
شركت تهیه و تولید مواد معدنی ایران از تولید 
بیش از یك میلیون و 10 هزار تن ماده معدنی 
سال 93 از معدن انگوران خبر داد و گفت : 
بر اساس برنامه ریزیهای صورت گرفته سال 
گذشته استخراج 780 هزار تن ماده معدنی از 
این معدن هدفگذاری شده بود كه با یك برنامه 
ریزی مجدد در مهر ماه تحرك جدیدی در 
معدن آغاز شد و میزان تولید ماده معدنی تا 
پایان سال به بیش از یك میلیون و 10 هزار تن 
افزایش یافت و ركورد تولید ماده معدنی در 
تاریخ معدن انگوران شكست . مهندس منصور 
شبانی با بیان اینكه بر اساس برنامه ریزیهای 
صورت گرفته سال  گذشته هم استخراج 750 
هزار تن ماده معدنی هدفگذاری شده بود افزود 
:این در حالی است كه تا پایان بهمن ماه میزان 
تولید ماده معدنی در معدن به 900 هزار تن 
رسیده است .این مقام مسئول با تاكید بر اینكه 
83 درصد از تولیدات ماده معدنی انگوران بین 
واحدهای صنعتی استان زنجان توزیع میشود و 
17 درصد هم به واحدهای صنعتی سایر استانها 
اختصاص داده میشود بیان كرد : برخی از افراد در 
استان انتقاد دارند كه خاك معدن انگوران به سایر 
استانها صادر میشود و این صحت ندارد چون 
كارخانه های استان بالای 30 درصد ظرفیت 
فعالیت میكنندو خاك معدن خوراك واحدهای 
صنعتی استان را پوشش میدهد و واحدهای 
مابقی نیازهای خود را از معادن كوچكتر 
استانهای دیگر و یا از تركیه وارد می كنند و 
خاك معدن انگوران بر اساس صددر صد برنامه 
ریزی شده توزیع میشود.مدیر مجتمع سرب و 
روی انگوران میزان ذخیره ماده معدنی معدن 
انگوران را حدود 7 میلیون تن اعلام كرد و گفت 
: بر اساس اطلاعات اكتشافی موجود حداكثر در 
حدود 10 سال ذخیره معدن استخراج خواهد 
شد كه ازاین  میزان نیز حدود 5 میلیون تن به 
صورت روباز و در حدود 2 میلیون تن هم به 

صورت زیرزمینی استخراج خواهد شد .
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با حضور دکتر رنجبران معاون آموزش و 
پژوهش نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در 

دانشگاههای کشور ؛

مرکز دین و سلامت جنوب کشور واقع 
در بندرعباس افتتاح شد

سید عباس تقوی مسئول دفتر نمایندگی 
نهاد مقام معظم رهبری در دانشگاههای استان 
در مراسم افتتاح مركز دین و سلامت جنوب 
كشور كه با حضور دكتر رنجبران معاون آموزش 
و پژوهش نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری 
در دانشگاههای كشور ، اعضای شورای عالی 
مركز دین و سلامت و اعضای شورای پژوهشی 
برگزار شد ، گفت : ما باید در جهت بهبود شرایط 
زندگی مردم با الهام از آموزه های دینی كمك 
كنیم .حجة الاسلام تقوی افزود : مرگ و میر های 
ناشی از بیماریهای غیر واگیر از جمله بیماریهای 
دیابت ، قلب و عروق ، تصادفات و ... به مراتب 
بیشتر از مرگ و میر بیماریهای واگیر است ؛ لذا 
متخصصان دینی می توانند در جهت كمك به 
جامعه سلامت نقش خود را آشكار كنند .رییس 
مركز دین و سلامت جنوب كشور تصریح كرد : 
امیدواریم در سالهای آینده بتوانیم با انتشار مجله 
در قالب فعالیتهای این مركز و  پیشنهاداتی كه 
در زمینه طرح تحقیقاتی به معاونت تحقیقات 
و فناوری ارائه كرده ایم ، با نگاه به آینده پژوهی 
با همكاری معاون پژوهشی دانشگاه تحقیقات 
حوزه دین و سلام را درجهت كمك به مردم 
ارتقاء دهیم .دكتر رنجبران معاون آموزش و 
پژوهش نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در 
دانشگاههای كشور در مراسم افتتاح مركز دین 
و سلامت جنوب كشور گفت : خدا را شاكرم 
كه این مركز تحقیقاتی با همكاری دانشگاه علوم 
پزشكی هرمزگان ، كه از ضروریات حوزه 
تحقیقات خصوصا در زمینه دین و سلامت بود ، 
افتتاح شد .دكتر رنجبران با اشاره به مقوله معنوی 
كه در فرهنگستان علوم پزشكی تهران دنبال می 
شود گفت : این كار بعنوان فعالیتی نوپا در كشور 
می باشد؛ و نیازمند آن است كه مركز تحقیقات 
دین و سلامت جنوب كشور با این مركز ارتباط 
تنگاتنگی داشته باشد؛ و از ظرفیت های بالقوه 
آن استفاده كند .وی عنوان كرد : دانشگاه قم 
اقدامات خوبی در این زمینه آغاز كرده است 
؛ و این مركز می تواند از ظرفیت های دینی 
مراكز و دانشگاههای قم استفاده كند؛ تقاضای 
بنده این است كه هدف گذاری شفاف و قابل 
اندازه گیری با ارائه گزارش به مردم باشد ؛ و از 
انحراف در تحقیقات ؛ انجام كارهای تكراری 
پرهیز كنند ؛ همچنین در برخی از مراكز آنقدر 
غرق در مباحث تحقیقاتی می شوند كه مردم 
را نمی بینند .معاون آموزش و پژوهش نهاد 
نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاههای 
كشور خاطر نشان كرد : كارهایی كه در این مركز 
انجام می شود باید به گونه ای باشد كه بتواند 
تبدیل به یك برند ملی شود ؛ لذا هم اولیاء دین 
و هم اولیاء سلامت در كنار یكدیگر باید قدرت 
تعامل پیدا كنند ؛ و این امر نیازمند یك پشتوانه 

فكری است .

  زنگ آغاز هجدهمین جشنواره خیرین هر مزگان در سیریک 
به صدا در آمد : 

خیرین مدرسه ساز از مال خویش می گذرند تا فرزندان 
دیارشان موفق شوند

زنگ آغاز هجدهمین جشنواره 
خیرین استان  در شهرستان سیریك 
به صدا در آمد . سعیدالله مباركی در 
همایش تجلیل از خیرین مدرسه 
خیرین  افزود:  شهرستان  از  س
درسه ساز در جامعه اسلامی  م
نعمتی از نعمات خداوند می باشند 
كه تنها با بخشش اموال و دارائی 

های خود بلكه با ایمان قوی و جمع كردن سرمایه دنیا و آخرت خویش را 
تضمین و سعادتمند می كنند.فرماندار سیریك بیان داشت: برگزاری جشنواره 
خیرین مدرسه ساز در گسترش فرهنگ مشاركت عمومی، تكریم و تشویق 
خیرین مدرسه ساز كه با خدمات ارزنده و شایسته به نظام تعلیم و تربیت 
و  اخذ تعهدات برای رفع كمبودها و مشكلات فضاهای آموزشی تلاش می 
كنند ،تاثیر بسزایی دارد  .مباركی یادآور شد: بخشندگی و كرامت از ویژگی 
های مردم ایران است و مدرسه سازی توفیق بزرگی است كه نصیب خیران 
شده است و خوشبختانه مردم نجیب ، مومن، متدین و همیشه در صحنه 
شهرستان سیریك همیشه به خوبی نشان داده اند كه در این امر  خدا پسندانه 
و ارزشمند پیشتاز و سرآمد می باشند.معاون توسعه مدیریت و پشتیبانی اداره 
كل نوسازی مدارس هرمزگان در این مراسم گفت : آموزش و پرورش ذات 
مشاركت جویانه دارد و بدون مشاركتهاي مردمي به سر منزل مقصود نمي 
رسد. در تاریخ آموزش و پرورش اكثر كشورها بسیاري از مسائل به یاري 
و مشاركت مردم حل شده است.قاسم بهمن زاده افزود : در جشنواره هفده 
هم خیرین 246میلیارد ریال تعهد شد كه بیش از 200میلیارد ریال از تعهد 
خیرین محقق شده است .همه اینها نشان دهنده بالندگی و كرامت خیرین 
عزیز هرمزگانی است . و امیدواریم این روند تا محو كامل كمبودها در عرصه 

تعلیم و تربیت ادامه یابد .
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دیدار مدیر وپرسنل بنیاد مسکن شهرستان نور:
با فرماندار این شهرستان دردهه حساب 100

ضـا كاظمـي مدیـر بنیـاد  ر
نور بـه  سـكن شهرسـتان  م
تفـاق دیگرهمـكاران ایـن  ا
گرامـي  راسـتاي  در  نیـاد  ب
داشـت 21 فروردین  سالروز  

تاسٌـیس بنیـاد مسـكن انقلاب اسـلامي و دهه حسـاب 100 امـام )ره(، با 
خنجري  فرماندار این شهرسـتان  دیداربعمل آوردند.دراین دیداركاظمي 
مدیربنیادمسـكن انقلاب اسلامي شهرسـتان نور  در خصوص فعالیتهاي  
اجرایي بنیادمسـكن  در سطح شهرستان توضیحاتي را بیان نمود.خنجري 
در این دیدار گفت : بنیاد مسـكن انقلاب اسـلامي بعنـوان  بازوان توانمند 
دولـت جهـت خدمـت به روسـتائیان  و مایه امیـد محرومین و اقشـار كم 
درآمد اسـت .وي از تلاش هاي مدیریت و پرسـنل بنیادمسـكن شهرستان 

نـور تقدیـر نمود.
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خدمات رایگان زیرساخت فیبر نوری با همکاری سازمان 

منطقه آزاد اروند
با توجه به  زیر ساخت های اولیه پروژه فیبر نوری خانگی)FTTH( و 
همچنین، تقویت بسترهای فیبرنوری شهری ، تفاهم نامه ای فی مابین شركت 
مخابرات استان خوزستان  و این سازمان منعقد گردید كه طی آن  كلیه ادارات، 
مراكز آموزشی ، درمانی و مجتمع های تجاری به فیبر نوری مخابرات بصورت 
رایگان مجهز می شوند.مدیر زیرساخت های فناوری اطلاعات و ارتباطات 
در توضیح و شرح این امكان جدید  افزود: بستر ارتباطی نوین بصورت 
رایگان خواهد بود  و كلیه خدمات DATA دریافتی در این زمینه،  با 15درصد 
تخفیف نسبت به تعرفه كشوری توسط مخابرات ارئه می گردد. مكانیزه كردن 
گردش اطلاعات داخل منطقه،  اتصال به شبكه فیبر نوری كشوری و آماده 
سازی زمینه اولیه پروژه فیبر نوری خانگی )FTTH( ، از جمله اهداف پروژه 
فوق می باشد.رضایی خاطر نشان كرد: با بكارگیری آخرین فناوری های انتقال 
نوری، زیر ساخت لازم برای تمام كابردهای الكترونیكی ، از قبیل تجارت 
الكترونیكی ،دولت الكترونیكی و بانكداری الكترونیكی فراهم می شود و 
ارائه خدمات ارتباطی ارزان ، پرسرعت ، ایمن و باكیفیت عالی به همه اقشار 
را مهیا و امكان توسعه كسب و كار از طریق فن آوری  اطلاعات را فراهم 
می آورد.در بستر فوق خدمات و سرویس های زیادی از قبیل تلفن ، ویدئو 
، ارسال تصویر ، سیستم های زنده تصویری ، تقویت محیط های انتقال فعلی 
و هر آنچه كه نیاز به امكان اتصال پرسرعت ، ظرفیت و برد بیشتر نسبت به 
زوج های پیچیده رسانه خطوطDSL و وایمكس را دارد در دسترس قرار می 
دهد.وی در پایان عنوان كرد: با توجه به اولویت بندی ارائه خدمات در این 
حوزه،  كلیه ادارات دولتی و مراكز درمانی و آموزشی می توانند در خواست 

كتبی خود را خطاب به معاونت فنی و زیر بنایی این سازمان ارسال نمایند.
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هفته سلامت با شعار »غلبه بر دیابت« در شهرستان 
بهارستان برگزار شد

دكتر سید جواد گلشنی مدیر شبكه بهداشت و درمان شهرستان اسلامشهر 
به مناسبت هفته سلامت ، بر ضرورت همكاریهاي بین بخشي به منظور ارتقاي 
سلامت جامعه تاكیدكرد.  دكتر گلشنی با اشاره به نابساماني هایي كه در زندگي 
شهرنشیني گریبانگیر مردم شهرها شده گفت : با توجه به این معضلات  لازم 
است كه مدیران شهرها و مسوولان كشوري حل چالشهاي سلامت را در 
دستور كار خود قرار دهند. وي افزود : نامناسب بودن معابر جهت پیاده روي 
و ناامني خیابانها به منظور دوچرخه سواري كه موجب عدم تحرك بدني مي 
شود ، ترافیك به عنوان مهمترین دغدغه شهرنشیني كه علاوه بر اتلاف وقت 
موجب تنشهاي روحي و رواني مي گردد و همچنین كمبود فضاي سبز و 
آلودگي هاي زیست محیطي از جمله مواردي هستند كه سلامت شهرنشینان 
را به خطر مي اندازد. گلشنی افزود: با افزایش بیماریهاي ناشي از مشكلات 
نامبرده در شهرها ، توجه جدي مسوولان به برنامه ریزیهاي كلان در زمینه 
سلامتي و آرامش شهرنشینان ضروري است. رییس شبكه بهداشت و درمان 
شهرستان بهارستان اظهار داش:نگاهی گذرا به تاریخ بشر،نشان دهنده این 
امر است كه همواره  یكی از دغدغه های اصلی مردم و جوامع، بیماری بوده 
و زمانی اپیدمی های  بیماریهای واگیر از جمله  جذام ، سل  و  یا بیماری 
مهلك طاعون زندگی تعداد بیشماری از مردم را به مخاطره انداخته بود، لیكن 
امروزه مواردی از آن دیده نمی شود كه این مهم می تواند ناشی از پیشرفت 
های علمی و توسعه تجهیزات پزشكی یا توجه به روشها و تغییر نگاه بشر به 
زندگی و سبك زندگی باشد.وی اظهار داشت: هفته سلامت از یكم تا هفتم 
اردیبهشت ماه امسال با شعار »غلبه بر دیابت« آغاز و به پایان رسید؛ در دنیای 
امروز بیماری های غیرواگیر مهمترین عامل به خطر افتادن سلامتی انسان ها 
بوده و علاوه بر عوارض سنگین، درمان یا كنترل آنها نیز هزینه های زیادی 

را متوجه خانواده ها می كند.

خبراخبار

عضو كمیسیون عمران مجلس شورای 
اسلامی گفت: ما نیاز داریم هم در عرصه قانون 
گذاری و هم تدوین آئین نامه های اجرایی، 
ضوابط متفاوت و مجزایی را برای تفكیك 
بافت های فرسوده و تاریخی از یكدیگر 

تنظیم و تصویب كنیم.
سید احسن علوی گفت: عموما ما تعاریف 
نادرست و حتی غلط از توسعه شهری داریم 
و یكی از سر فصل های اصلی این تعاریف 
غلط مربوط به مشخص كردن ابعاد بافت 
های فرسوده می شود. نماینده مردم سنندج 
در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: در 
اشتباهی كه طی چند دهه قبل هیچگاه اصلاح 
هم نشده است، در مدیریت شهری ما بافت 
های تاریخی و فرسوده مترادف و هم ردیف 

یكدیگر قرار گرفته اند و متاسفانه نه در قانون 
و نه در ضوابط اجرایی تفكیك مناسب را بین 

این دو قایل نشده ایم.
وی با بیان اینكه »عدم ایجاد تفكیك بین 
بافت های تاریخی و فرسوده شهرها باعث 
از بین رفتن قسمت زیادی از میراث فرهنگی 
كشور و به خطر افتادن قسمت دیگری شده 
است«، افزود: این موضوع باعث شده تا در 
مواردی مانند صدور مجوزها و اختصاص 
تسهیلات بانكی، مسیر اجراییات از سمت 
تبدیل بافت های قدیمی به ساختمان های 
جدید و نوساز باشد و این هم در واقع خود 
مشوقی شده برای از بین بردن بیشتر بافت ها و 
بناهای تاریخی شهرها.عضو كمیسیون عمران 
مجلس تاكید كرد: ما نیاز داریم كه هم اكنون 

ا كمك مجموعه های تخصصی میراث  ب
فرهنگی در دولت و از جمله صندوق احیاء، 
هم در عرصه قانون گذاری و هم تدوین آئین 
نامه های اجرایی، ضوابط متفاوت و مجزایی 
را برای تفكیك بافت های فرسوده و تاریخی 
از یكدیگر تنظیم و تصویب كنیم و از این 
طریق یكی از بزرگترین خلاهای قانونی پیش 
روی احیاء و حراست از بافت ها و بناهای 
تاریخی كه در بافت های شهری قرار دارند را 
بر داریم.  سید احسن علوی همچنین گفت: 
تجربه شهرهایی مانند یزد یا كاشان نشان می 
دهد كه حفاظت و مرمت و احیاء بافت های 
تاریخی شهرها هم می تواند امری امكان پذیر 
باشد و هم اقتصادی.  وی افزود: ایجاد تفكیك 
بین بافت های فرسوده و تاریخی زمینه تعیین 

مشوق های لازم برای جذب سرمایه گذاری 
در بناهای تاریخی را فراهم می آورد و این 
موضوع هم برای هویت بخشی به جوامع 
شهری و هم برای رونق اقتصادی ما بسیار 

حیاتی است.

معاون صنایع دستی و هنرهای 
سنتی كشور، احیای جاده فرش به 

نام ایران را پیشنهاد داد.
همن نامورمطلق در حاشیه  ب
هفتمین اجلاس آسیا و اقیانوسیه 
كه در تبریز برگزار شد، اظهار كرد: 
چینی ها هزینه بسیاری می كنند تا 
جاده ابریشم را احیا كنند. هندی ها 
ه فكر احیا جاده ادویه هستند.  ب
یشنهاد من به استان آذربایجان  پ
شرقی و سایر نهادها، احیا جاده 

فرش به نام ایران است.
وی هدف از مطرح كردن و 
یگیری موضوع جاده فرش را  پ
فرهنگی  یجاد یك همگرایی  ا
ا كشورها و ایجاد یك جبهه  ب
رهنگی و در نهایت اقتصادی  ف
عنوان كرد و گفت: برخی افراد كه 
خانوادگی در زمینه فرش تبریز كار 
می كردند به خاطر دارند پدرانشان از 
راه جاده فرش تجارت می كردند و 
خوشبختانه سند این موضوع وجود 
دارد. ما در حال حاضر چهار مسیر 
داریم كه می توانیم یكی از آن ها را 
به عنوان محور قرار دهیم. معاون 
نرهای سنتی و صنایع دستی  ه
سازمان میراث فرهنگی، صنایع 

دستی و گردشگری با بیان این كه 
ایران در گذشته دارای جاده های 
تعدد سنتی در زمینه مبادلات  م
اقتصادی فرش بوده است، افزود: 
از جمله این جاده ها مسیر تركیه، 
گرجستان، عراق و شامات است 
كه در زمان صفویه و قاجار از آن 
استفاده می شد. ما چرا نباید برای 
احیای جاده ی فرش در كشورمان 
هزینه و از آن بهره برداری اقتصادی 
نیم؟ دست كم سودی كه این  ك

موضوع دارد برندسازی است. اگر 
این اقدام صورت گیرد، فرش ایران 
به یك قطب بزرگ تبدیل می شود.
نامورمطلق ادامه داد: فرش ایران 
دیگر نیاز روز نیست، در اروپا 
فرش های ما به فروش نمی رسد، 
این بیماری به »قیمت« و »طراحی« 
مربوط می شود، درحالی كه اگر 
بخواهیم تبارشناسی فرش را انجام 
دهیم هیچ كشوری به اندازه ایران در 
این زمینه غنی نیست. بنابراین باید 

برندسازی كنیم.او بیان كرد: دنیای 
امروز دیگر فرش شلوغ را نمی خرد. 
در دنیا می خواهند با فرش فضای 
آرامی در زندگی خصوصی خود 
ایجاد كنند و این یعنی هنرمندان ما 
باید با بازارهای جهانی و از سوی 
دیگر زیبایی شناسی ارتباط برقرار 
كنند.معاون صنایع دستی كشور در 
پاسخ به این دغدغه كه درحالی كه 
مقوله فرش در كشور ما هنوز خارج 
از سیستم سازمان میراث فرهنگی 

و صنایع دستی تعریف شده است 
تصمیم گیری  موضوع  این  و 
ر زمینه احیای جاده فرش را  د
سخت تر می كند، گفت: یكی از 
ضرباتی كه فرش و صنایع دستی 
می خورد همین جدا بودن فرش از 
صنایع دستی است، ولی ما اصلًا 
در این باره به صورت بخشی نگاه 
نكرده ایم و معتقدیم روزی فرش 
به صنایع دستی باز می گردد. نامور 
مطلق ادامه داد: نظام اداری ما جرأت 
تغییر ساختاری ندارد، در حالی كه 
ساختار، معیوب است و باید تغییر 
كند.او در پاسخ به این پرسش كه آیا 
موضوع جاده فرش تنها یك پیشنهاد 
است كه اگر این طور است فاصله 
زیادی تا عملیاتی شدن و هماهنگی 
با سایر دستگاه های مرتبط دارد یا 
این كه مقدماتی از این پروژه انجام 
شده است؟ گفت: جلسه ای را با 
معاون استاندار آذربایجان شرقی 
داشتیم كه قرار شده است ظرف 
دو هفته، پروپوزال كار را تهیه و 
ارائه كند. هنوز با مركز ملی فرش 
صحبت نكرده ایم اما حداقل تا یك 
ماه آینده خبر تازه ای در این باره 

خواهیم داشت.

عضو کمیسیون عمران مجلس مطرح کرد:

 لزوم اصلاح قوانین برای تفکیک بافت های فرسوده و تاریخی
 در شهرها از یکدیگر

مدیر پایگاه بافت تاریخی شیراز از مرمت و 
ساماندهی خانه نصیرالملك در بافت تاریخی 
شیراز خبر داد. او گفت: بخش جنوبی این بنا 
پیشتر به دلیل نم و رطوبت دچار آسیب شده 
بود كه هم اكنون رطوبت بنا از بین رفته و سازه 
های چوبی نیز مورد حفاظت قرار گرفته اند. 
خانه تاریخی نصیرالملك شیراز درحالی 
یكی از بناهای شاخص و ارزشمند استان 
فارس به شمار می رود كه نم و رطوبت 
موجب آسیب هایی به بخش جنوبی بنا كه 
همجوار با مسجد نصیرالملك است شده 
بود.  »عبدالرضا نصیری« مدیر پایگاه بافت 

تاریخی شیراز گفت:از سال گذشته برنامه 
های پژوهشی و مطالعاتی بافت تاریخی 
شیراز آغاز شده است به طوری كه تهیه طرح 
و ساماندهی و مرمت گذرهای سرپوشیده 
)ساباط ها( و همچنین مرمت خانه نصیر 
الملك از جمله اقداماتی بود كه توسط پایگاه 
بافت تاریخی شیراز انجام گرفت.او افزود: هم 
اكنون باتوجه به اعتبارات پیمانی و امانی كه 
در اختیار داشتیم حفاظت سازه های چوبی 
و ساماندهی تاسیسات خانه نصیرالملك را 
انجام دادیم.نصیری تاكید كرد: مشكلات 
مربوط به بخش جنوبی خانه نصیرالملك 

نیز كه همجوار با مسجد نصیرالملك است 
مرتفع شده چنانچه نم و رطوبت این بخش از 
بنا از بین رفته است.مدیرپایگاه بافت تاریخی 

شیراز با اشاره به تملك حیاط شمالی خانه 
نصیرالملك افزود: مرمت حیاط شمالی 
خانه نصیرالملك كه به تازگی تملك شده 
آغاز شده و قرار است این بخش از خانه 
نیز آجرفرش شود. آنطور كه نصیری معتقد 
است، بسیاری از افراد تصور می كنند كه با 
مرمت یك خانه تمام اقدامات حفاظتی به 
اتمام رسیده این درحالی است كه وقتی كه 
یك بنا مورد مرمت قرار می گیرد فاز جدید 
نگهداری و حفاظت آغاز می شود. درحال 
حاضر نیز نگهداری و حفاظت اصولی بنا 

یكی از اقداماتی است كه باید انجام گیرد.

در راستای ایجاد امنیت سفر و ساماندهی 
فعالیت های گردشگری، اجرای تور غیرمجاز 
گردشگری در شهرستان آبیك لغو و از ادامه 

فعالیت مجریان آن جلوگیری به عمل آمد.
محمد علی حضرتی مدیر كل میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان 
قزوین با اعلام این خبر گفت: با توجه به 
عالیت های سودجویانه برخی از افراد  ف
در زمینه فروش تورهای داخلی و عدم 
پاسخ گویی آنها در برابر مشتریان و ایجاد 
مشكلات امنیتی برای متقاضیان ثبت نام 
در این تورها، بازدید و نظارت مستمر بر 
نحوه ارائه خدمات آژانس های مسافرتی 

و برگزاركنندگان تورهای گردشگری در 
دستور كار كارشناسان كمیته نظارت این اداره 
كل در قزوین و شهرستان های تحت پوشش 
از سرگرفته شد تا با فعالیت غیر مجاز این افراد 

در حوزه گردشگری برخورد قانونی شود.
ضرتی در خصوص جلوگیری از  ح
فعالیت تورگردانان غیر مجاز در شهرستان 
آبیك اظهار داشت: به دنبال گزارش های 
اصله در خصوص تبلیغات غیرمجاز  و
ردانندگان تور سیاحتی در مكان  های  گ
عمومی جهت جذب مسافر، كارشناسان 
میراث فرهنگي آبیك با همكاري دادستان و 
پلیس اماكن این شهرستان به همراه ماموران 

پلیس اطلاعات و اماكن در ایستگاه راه آهن 
آبیك �محل اعزام مسافران تور �حضور 
یافته و ضمن گرفتن تعهد كتبی محضری 
از مجریان تور برای عدم تكرار تخلف، از 
برگزاری این تور غیرمجاز جلوگیری كردند.

مدیر كل میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری استان قزوین با اشاره به ضوابط 
برگزاری تورهای مجاز گردشگری تصریح 
كرد: براساس آئین نامه ی بند “ب” نظارت بر 
تاسیسات گردشگری تنها واحدهای دارای 
مجوز رسمی از میراث فرهنگی، صنایع 
دستی و گردشگری استان مجاز به برگزاری 
با رعایت  ورهای سیاحتی و زیارتی  ت

ضوابط و مقررات مصوب از سوی این اداره 
كل هستند و فعالیت سایر واحدها خارج از 
این چارچوب غیر مجاز بوده و نسبت به 
جمع آوری، پلمپ و توقیف جواز كسب 
آنها اقدامات قانونی لازم صورت می پذیرد.

وی در پایان یادآور شد: با توجه به 
مسافران  براي  بسیار  یجاد مشكلات  ا
تورهاي غیرمجاز، لازم و ضروری است 
كه متقاضیان ثبت نام در تورهای گردشگری 
نسبت به برگزار كنندگان این نوع تورها و 
نوع تبلیغات آنها هوشیاري كامل داشته باشند 
و از مراكز داراي مجوز اقدام به خرید تور 

مسافرتی كنند.

هتل آپادانا مرودشت بعد از طی مراحل 
مختلف مرمت در آستانه بازگشایی مجدد 

قرار گرفت.
ئیس اداره نظارت بر بهره برداری  ر
صندوق احیاء و بهره برداری از بناها و اماكن 
تاریخی ضمن بازدید از مراحل مرمت هتل 
آپادانا مرودشت در جریان روند فعالیت های 
صورت گرفته در این خصوص برای افتتاح 

این مجموعه تاریخی قرار گرفت.
این مجموعه با طی كردن مراحل مرمت، 

هم اكنون در آستانه بازگشایی مجدد و بهره 
برداری قرار دارد و طی هفته های آینده می 
تواند میزبان گردشگران داخلی و خارجی 
باشد. هتل آپادانا مرودشت به عنوان یكی 
از كم نظیرترین هتل های كشور و منطقه از 
لحاظ موقعیت مكانی محسوب می شود كه 
در محدوده سایت تاریخی تخت جمشید 
قرار دارد. فاصله یكصد متری این مجموعه 

با بنای جهانی تخت جمشید از ویژگی های 
منحصر به فرد هتل آپادانا محسوب می شود. 
این مجموعه حدود 80 سال پیش به عنوان 
مركز اقامتی پژوهشگران و باستان شناسان 
فرانسوی مورد استفاده قرار می گرفته قرار 
است بار دیگر با كاربری اقامتی و پذیرایی 
میزبان گردشگران سایت تاریخی تخت 

جمشید باشد.  

خانه نصیرالملک مرمت و ساماندهی شد

جلوگیری از فعالیت تورگردانان غیر مجاز در آبیک

هتل آپادانای تخت جمشید در یک قدمی افتتاح

معاون صنایع دستی پیشنهاد داد:

احیای جاده فرش به نام ایران


